
From:                                 l.deletter 
Sent:                                  Mon, 31 Mar 2025 17:20:50 +0200 
To:                                      Wortelboer, C (Carin) 
Subject:                             FW: Speekrecht Commissie MO 
 

 
LS, 
Hieronder mijn verhaal. 
 
Met vriendelijke groet,  
Louis de Letter  
Secretaris  VELO  Voetbal 
 
www.velovoetbal.nl 
l.deletter@velovoetbal.nl 
Tel: 0644530807 
 
Verzonden vanaf mijn Samsung Galaxy-smartphone. 
 
 
 
 
 
 
Dank voor de mogelijkheid om namens VELO-voetbal voor deze commissie de wens van VELO-
Voetbal t.a.v. de accommodatie nog even te belichten.  
 
VELO-voetbal heeft ruim 1100 actieve leden, verdeeld over ca. 60 jeugdteams en 15 
seniorenteams. De trainingsavonden zijn overvol en ook op zaterdag bij de 35 tot 40 
thuiswedstrijden. Voor onze vrijwilligers een hele klus om dat elke week te organiseren. Al vele 
jaren heeft VELO een ledenstop. Op dit moment staan er ca. 350 namen op de wachtlijst. Bij de 
aanname van nieuwe leden moeten wij helaas wel een selectie toepassen. 
 
In de enquête van de Mulier-stichting en in een mail aan wethouder Goudswaard hebben wij 
uitvoerig de wensen van VELO-voetbal weergegeven. Fysieke uitbreiding van de accommodatie 
in de vorm van een extra veld is niet mogelijk. Om onze leden wel meer tegemoet te kunnen 
komen hebben wij aangegeven om een natuurgrasveld te vervangen door een kunstgrasveld met 
verlichting. Daardoor ontstaan er niet alleen meer trainings- en wedstrijdmogelijkheden maar een 
bijkomend voordeel daarbij is ook dat er dan minder teams naar huis gestuurd moeten worden 
zoals nu het geval is bij afkeuring van het natuurgrasveld. 
 
Nu ambtelijk het ei is gelegd volgt het bestuurlijk proces via deze commissie en daarna B&W en 
de raad. Ik ga ervan uit dat de besluitvorming zonder problemen zal verlopen waarmee ook de 
financiële middelen zijn opgenomen in het meerjarenprogramma 2026-2029. 
 

 Voorzichtig: deze mail komt van buiten onze omgeving. LET OP PHISHING. Controleer 
links en bijlagen in de e-mail goed!  



Vanzelfsprekend moeten er bij de wensen van alle verenigingen prioriteiten worden gesteld en 
spelen de financiën ook een grote rol. Uit de stukken heb ik kunnen constateren dat VELO in 
2027 aan de beurt is. Uit ervaring weet ik hoe ambtelijke en bestuurlijke processen verlopen maar 
vanaf 2024 tot aan de eindstreep al met al toch een proces van ruim 3 jaar. Gelet op de noodzaak 
hadden wij gehoopt op een eerder tijdstip, 2026, maar het is zoals het is. Maar mocht er op een 
eerder moment toch een plekje vrijkomen dan houden wij ons aanbevolen. 
 
Dit was nog mijn bijdrage in dit proces. Ik wens de commissie, B&W en de gemeenteraad veel 
wijsheid bij de verdere besluitvorming. VELO kijkt uit naar 2027, of iets eerder, als de plannen 
daadwerkelijk uitgevoerd worden. Ik dank u voor uw aandacht. 
 
Met vriendelijke groet,  
Louis de Letter  
Secretaris  VELO  Voetbal 
 
www.velovoetbal.nl 
l.deletter@velovoetbal.nl 
Tel: 0644530807 
 
Verzonden vanaf mijn Samsung Galaxy-smartphone. 
 
 
 


